
Трикутник безпеки»
2 грудня президент НАЕК 

«Енергоатом» Юрій Недаш- 
ковський відвідав Славутич з 
робочим візитом.

Разом з ним до міста прибули 
представники компанії - виконав
чий директор з кадрів, праці та 
соціальних питань Тетяна 
Алексеева, керівник служби 
забезпечення діяльності прези
дента Володимир Швитай, голо
ва профспілки ДП «НАЕК 
«Енергоатом» Олексій Лич, 
директор департаменту соціаль
ного розвитку та роботи з гро
мадськістю Сергій Павловський.

У виконавчому комітеті гостей 
зустрів міський голова 
Володимир Удовиченко. У залі 
засідань відбулась нарада, в якій 
взяли участь мери міст- 
супутників АЕС -  Славутича, 
Нетишина, Енергодара, Півден
ноукраїнська, Кузнєцовська, а 
також заступники генеральних 
директорів всіх п'яти АЕС України, 
голови профспілок АЕС та керів
ництво ВП «Атомремонтсервіс».

Під час зустрічі обговорюва
лися проблемні питання життєді
яльності міст-супутників АЕС в 
житлово-комунальній сфері, 
будівництві житла, тарифній полі
тиці, енергозбереженні, фінансу
ванні медсанчастин. Розглядався 
механізм їх вирішення. Йшлося 
про відпрацювання договорів 
про соціальне партнерство пред
ставників міських рад, адміні
страцій та профспілкових коміте
тів АЕС з НАЕК «Енергоатом». В 
документі буде визначена взає- 
мовідповідальність сторін у вирі
шенні соціально-економічних 
проблем міст-супутників АЕС. 
Головне, як зазначив президент 
НАЕК «Енергоатом», вийти на 
системність в роботі.

Славутицький міський голова Удовиченко подяку- 
ю Недашковському, що 

він у напруженому робочому гра
фіку знайшов можливість не тіль
ки вислухати кожного, а й запро
понував шляхи вирішення низки 
проблем, що сьогодні накопичи
лися в атомних містечках. Він 
також акцентував увагу пред
ставників міст-супутників на 
налагодженні взаємовідносин у 
так званому «трикутнику безпе
ки»:

ють результативність нашої

в одному напрямку над вирішен
ням міських проблем будуть пра

ц ів н и к и  міст, АЕС та
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